

Title (en)

Light transportable bridge element for surmounting gaps.

Title (de)

Leichtes transportables Brückenteil zur Überwindung von Gräben.

Title (fr)

Travure transportable légère pour le franchissement de brèches.

Publication

EP 0435741 A1 19910703 (FR)

Application

EP 90403658 A 19901218

Priority

FR 8917193 A 19891226

Abstract (en)

The subject of the present invention is a light transportable bridge element for surmounting gaps comprising at least one pair of parallel sections (1) connected to each other in order to form a driving track, each section (1) comprising several modules (10a, 10b, 10c, etc.) which are identical, reversible and interchangeable. The bridge element comprises several pairs of sections (1) placed end to end comprising at each of their ends means of attachment (12a, 12b, 12c, etc.) to the edges of the gap and forming means of linking one section with another placed facing it. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention a pour objet une travure transportable légère pour le franchissement de brèches comprenant au moins une paire de tronçons (1) parallèles et reliés entre eux pour former un chemin de roulement, chaque tronçon (1) se composant de plusieurs modules (10a, 10b, 10c...) identiques, réversibles et interchangeables. La travure comprend plusieurs paires de tronçons (1) placées bout à bout, comportant à chacune de leurs extrémités des moyens d'accrochage (12a, 12b, 12c...) sur les rives de la brèche et formant des moyens de liaison d'un tronçon avec l'autre placé en regard. <IMAGE>

IPC 1-7

E01D 15/12; E04C 3/00

IPC 8 full level

E01D 15/12 (2006.01); **E01D 15/133** (2006.01); **E01D 101/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

E01D 15/133 (2013.01)

Citation (search report)

- US 4200946 A 19800506 - LAWRENCE DEREK I [GB]
- DE 2819405 A1 19791108 - KNAUER DIETER
- FR 2570400 A1 19860321 - QUACCHIA GERARD [FR]

Cited by

FR2701969A1; US2013340183A1; CN106758761A; WO2012115751A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0435741 A1 19910703; EP 0435741 B1 19930210; CA 2033160 A1 19910627; DE 69000908 D1 19930325; DE 69000908 T2 19930603; ES 2040089 T3 19931001; FR 2656353 A1 19910628; FR 2656353 B1 19920724; JP H04261906 A 19920917

DOCDB simple family (application)

EP 90403658 A 19901218; CA 2033160 A 19901224; DE 69000908 T 19901218; ES 90403658 T 19901218; FR 8917193 A 19891226; JP 41837090 A 19901226